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Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie przejścia podziemnego pomiędzy osiedlami 
Oświecenia i Akademickim. Otrzymałem liczne zgłoszenia od mieszkańców dotyczące 
problemów z tym przejściem, szczególnie po opadach deszczu. Bardzo szybko tworzą się tam 
spore kałuże, które nawet po niezbyt intensywnych opadach powodują, że z przejścia nie da 
się skorzystać lub trzeba brodzić w wodzie po łydki. Rozwiązania tymczasowe jak rozłożenie 
desek nie zdają egzaminu. Jest to jedyne przejście w okolicy, następne zlokalizowane jest 
prawie 500 metrów dalej.  

 

Zwracam się do Pana z prośbą o podjęcie działań lub informację o podejmowanych 

działaniach w celu rozwiązania ww. problemu i modernizacji odwodnienia przejścia. 

 

Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


